



产品特性 Features

- ▶ DP-24II输入通道功能包含电平增益控制、延时控制等；输出通道功能包含分频控制器、限幅控制器、输出增益控制、相位控制、延时控制等，限幅器具有启动时间、释放时间、每个输入/输出带1阶和2阶全通滤波器等功能。输出通道具有通道链接功能，通过链接后可同时编辑同类型的输出通道。
- ▶ 配有中英文版本的电脑控制软件，调试非常直观，电脑控制接口：RS485、USB接口，内置6位密码加密功能。
- ▶ The functions of the DP-24II input channel include the level gain control and delay control; The functions of the output channel include the frequency division controller, amplitude limiting controller, output gain control, phase control, and delay control. The limiter has functions such as startup time, release time and input/output functions with 1st and 2nd order all pass filters. The output channel has a channel linking function. Through the related links, the output channels of the same type can be edited simultaneously.
- ▶ Chinese and English versions of computer control software are provided. Based on this, the software debugging is very intuitive. Computer control interface: RS485, USB interface, built-in 6-bit password encryption function.

参数规格 Specifications

输入	2路平衡输入	Input	2-channel balanced input
输出	4路平衡输出	Output	4-channel balanced output
采样率	48kHz	Sampling rate	48kHz
AD&DA转换	24bit	AD&DA conversion	24bit
最大输入电平	+12dBu	Maximum input level	+12dBu
最大输出电平	+18dBu	Maximum output level	+18dBu
频率响应	20Hz-20kHz, -0.5dBu	Frequency response:	20Hz-20kHz, -0.5dBu
总谐波失真+噪声	≤0.05%	Total harmonic distortion + noise	≤0.05%
信噪比	≥92dB ;	Signal-to-noise ratio	≥92dB
参数均衡器	每路输入11段均衡，每路输出7段均衡	Parameter equalizer	11 segments for each input and 7 segments for each output
信号发生器	可选“粉红噪声”、“白噪声”测试信号	Signal generator	Optional "pink noise" and "white noise" test signals
控制接口	1个RS485控制接口，1个USB接口	Control interface	1 RS485 control interface, 1 USB interface
电源	AC 90-240V 50/60Hz	Power supply	AC 90-240V 50/60Hz
尺寸(H×W×D)	44×483×229mm	Dimension (H × W × D)	44×483×229mm
重量	3.5kg	Weight	3.5kg

